
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 181
Vil ministeren, i forlængelse af svar på spørgsmål nr. 24 til aktstykke 108, §
11, FIU (2014-15)(1. samling) redegøre for, hvorfor antallet af anmeldte sag-
er, hvor politiet ikke har taget rapport og dermed ikke taget med i statistikken,
er steget fra 66.177 i 2007 til 83.674 i 2014, jf. artikel ”Politiet skjuler titusind-
vis af sager”, Mx.dk (MetroXpress), 23.11.2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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